沙田區議會 Sha Tin District Council

交通及運輸委員會 Traffic and Transport Committee

會議通告Notice of Meeting

日期：二零零五年十一月十日(星期四)




Date
 : 10 November 2005 (Thurs)
時間：下午二時三十分







Time
 : 2:30 p.m.
地點：沙田區議會會議室






Venue : Sha Tin District Council Conference Room
議程 Agenda

1. 八號幹線-沙田嶺隧道及引道工程簡介及進度報告

A Briefing on Route 8 – Sha Tin Heights Tunnel and Approaches Construction Works and its Progress Report

2. “T3號道路及相關道路工程的臨時交通管理措施”諮詢文件

Consultation Paper on “Temporary Traffic Management Measures for T3 Road and Associated Road Works”
3.
馬鞍山路的紓减交通噪音設施
Traffic Noise Abatement Facilities for Ma On Shan Road

4. 衛慶祥先生提出有關在沙田廣場、偉華中心、希爾頓中心和蔚景園對出的一段大埔公路加設隔音屏障的問題

Question to be put forward by Mr. WAI Hing-cheung Regarding the Installation of Noise Barrier along a section of Tai Po Road outside Sha Tin Plaza, Wai Wah Centre, Hilton Plaza and Scenery Court

5. 區議會副主席彭長緯太平紳士提出有關穗禾苑至馬鞍山的交通服務的問題

Question to be put forward by Mr. PANG Cheung-wai, JP, STDC Vice-chairman Regarding the Transportation Service from Sui Wo Court to Ma On Shan

6. 李立航先生提出有關在東鐵及馬鐵月台安裝幕門的問題

Question to be put forward by Mr. LEE Lap-hong Regarding the Installation of Platform Screen Door along East Rail and Ma On Shan Rail

7. 鄧永昌先生提出有關大圍4C/38A區美田入伙後的交通安排的問題

Question to be put forward by Mr. TANG Wing-cheong Regarding the Transportation Arrangement after the Intake of Residents at Mei Tin Estate of Tai Wai Area 4C/38A

8. 姚嘉俊先生提出有關680及682號線提供分段收費的問題

Question to be put forward by Mr. YIU Ka-chun Regarding the Provision of Section Fare for Bus Nos. 680 and 682

9. 運輸署提交的進度報告

Progress Report Submitted by Transport Department
10. 工作小組報告

Progress Reports Submitted by Working Groups
For English version of the papers of meeting and simultaneous interpretation service, please call 2158 5311 in advance. Simultaneous interpretation service will be arranged subject to the availability of resources.
